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Τα άγρια άλογα του Σουλίου 

στη λίμνη της Βρυτζάχας! 

 

 

 

 

Μερικά χρόνια πριν τα άγρια άλογα του Σουλίου αποδεκατίστηκαν λόγω των 

δυσμενών καιρικών συνθηκών. 

Οι παρεμβάσεις που έγιναν τότε είχαν ως αποτέλεσμα όχι μόνο να διασωθούν όσα είχαν 

απομείνει αλλά σταδιακά να αυξηθεί ο πληθυσμός τους. 

Καλπάζουν αγέρωχα στα όρη του Σουλίου και τη Βρυτζάχα.. Συχνά φτάνουν ως τις 

παρυφές των χωριών. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 
 

Άρτα| Πανηπειρωτική 

Σύσκεψη Αγροτών - 

Διαμαρτυρία Στις 16 Γενάρη 

Και Κινητοποιήσεις Στις 26 

Γενάρη 

 

 

Πάνω από 100 βιοπαλαιστές αγροτοκτηνοτρόφοι και μελισσοκόμοι απ’ όλη την 

Ήπειρο συγκεντρώθηκαν το απόγευμα της Παρασκευής, στην αίθουσα «Διώνη» στο 

συνεδριακό κέντρο Άρτας μετά από κάλεσμα της Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων 

Άρτας (ΟΑΣΝΑ). Πήραν ομόφωνα απόφαση την οργή και την αγανάκτηση τους, να 

την κάνουν δύναμη διεκδίκησης και  προχωρούν σε κλιμάκωση των κινητοποιήσεών 

ώστε να ικανοποιηθούν τα δίκαια αιτήματα επιβίωσής τους.   

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

mailto:geoteeip@otenet.gr
https://www.epiruspost.gr/ta-agria-aloga-toy-soylioy-sti-limni-ti/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/16-26.html


Δύσκολα για τους κτηνοτρόφους, 

υποχωρούν οι τιμές στο 

αιγοπρόβειο γάλα 

 

 

 

Άσχημα μαντάτα έφερε ο νέος χρόνος για 

τους κτηνοτρόφους, καθώς τα τιμολόγια με τις τιμές στο αιγοπρόβειο γάλα, που 

«έκοψαν» γαλακτοβιομηχανίες και τυροκομικές επιχειρήσεις σε αρκετές περιοχές της 

χώρας, ήταν μειωμένες. 

Μετά την τακτική κωλυσιεργίας, που ακολούθησαν όλο το προηγούμενο διάστημα, 

καθώς οι παραδόσεις αιγοπρόβειου γάλακτος γίνονταν ως επί το πλείστον χωρίς τιμή, 

επιβεβαιώθηκαν τα χειρότερα σενάρια, με τους κτηνοτρόφους της χώρας να 

αντιμετωπίζουν πλέον θέμα επιβίωσης. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Θετικά τα Επιμελητήρια στην 

ίδρυση Τμημάτων Αγροτών 

 

 

 

 

Την πολιτική απόφαση της κυβέρνησης να λειτουργήσει Τμήματα Αγροτών εντός των 

Επιμελητηρίων, ανέλυσε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης 

Αυγενάκης σε σύσκεψη με εκπροσώπους των επιμελητηρίων από όλη την Ελλάδα, που 

έγινε με φυσική παρουσία και με τηλεδιάσκεψη, στο Επιμελητήριο Καρδίτσας. 

Στην ανοικτή αυτή διαβούλευση συνολικά μετείχαν 50 εκπρόσωποι από τα 59 

Επιμελητήρια της χώρας οι οποίοι αντιμετώπισαν θετικά τις προτάσεις του ΥπΑΑΤ. 

Στόχος της ρύθμισης που έρχεται στη Βουλή, είναι να ενισχύσει την 

επιχειρηματικότητα στον πρωτογενή τομέα και να προσφέρει γνώσεις στους αγρότες, 

μέσα από την ανάπτυξη προγραμμάτων της ΕΕ. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/dyskola-gia-toys-ktinotrofoys-ypochor/
https://www.epiruspost.gr/thetika-ta-epimelitiria-stin-idrysi-tm/


Αιγιαλός: Ο δεκάλογος για τις 

ξαπλώστρες και τα 

δικαιώματα των λουόμενων 

 

 

 

 

Δέκα ερωτήσεις – απαντήσεις για το νέο πλαίσιο που βάζει τάξη στις παραλίες και στην 

δημόσια περιουσία στον αιγιαλό, έδωσε στην δημοσιότητα το υπουργείο Εθνικής 

Οικονομίας και Οικονομικών, μετά την δημοσιοποίηση του σχετικού νομοσχεδίου, το 

οποίο είναι στην διαδικασία της δημόσιας διαβούλευσης. 

Στόχος του «δεκαλόγου» είναι να διευκολυνθούν οι πολίτες είτε είναι 

επιχειρηματίες  που εμπλέκονται με τον αιγιαλό είτε είναι λουόμενοι στην κατανόηση 

του νέου εθνικού νομικού πλαισίου, το οποίο η κυβέρνηση έχει ανακοινώσει ότι θέλει 

να τεθεί σε ισχύ από το καλοκαίρι. Ακολουθούν οι δέκα ερωτήσεις και οι απαντήσεις. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Οι Έλληνες αγρότες, μετά 

τους Γερμανούς και τους 

Γάλλους ετοιμάζουν την δική 

τους απάντηση 

 

 

 

 

 

Μη βιώσιμο το αγροτικό επάγγελμα λένε οι Σερραίοι… σε αναβρασμό οι Θεσσαλοί 
Αποφασισμένοι να κατεβούν για συλλαλητήρια είναι οι αγρότες και οι κτηνοτρόφοι 

για τα αιτήματα επιβίωσής τους για μία σειρά ζητημάτων που θέλουν να επιλυθούν, 

ακολουθώντας τους συναδέλφους τους σε Γερμανία , Ολλανδία , Γαλλία. 

Αγροτικοί Σύλλογοι και Ομοσπονδίες συντονίζονται για να κάνουν 

μπλόκα  το δεύτερο 15ήμερο του Ιανουαρίου. 

 

Περισσότερα:   epiruspress.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/aigialos-o-dekalogos-gia-tis-xaplostr/
https://epiruspress.com/oi-ellines-agrotes-meta-tous-germanous-kai-tous-gallous-etoimazoun-tin-diki-tous-apantisi/


Πέτρος Κόκκαλης: H 

θάλασσα το 2050 θα έχει 

περισσότερο πλαστικό απ’ 

ότι ψάρια 

 

 

 

 

Στην Επιτροπή Περιβάλλοντος μίλησε σήμερα ο ευρωβουλευτής Πέτρος 

Κόκκαλης, σχετικά με τα μικροπλαστικά, 
στην συζήτηση με θέμα την πρόληψη των απωλειών από πλαστικά συσσωματώματα 

με σκοπό τη μείωση της ρύπανσης από μικροπλαστικά. 

Όλη η τοποθέτηση του ευρωβουλευτή: 

 

Περισσότερα:   epiruspress.com 

 

Αυγενάκης: “Στόχος να 

ξανανιώσουν ασφαλείς οι 

αγρότες της Θεσσαλίας” 

 

 

 

 

 

 

Είναι η τέταρτη ημέρα συνεχών επαφών του συνόλου της πολιτικής ηγεσίας του 

Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων με εκπροσώπους φορέων, 

συνεταιρισμών και αγροτικών συλλόγων 
Απαιτείται σκληρή δουλειά, υπομονή και επιμονή για να επιτευχθεί η ανασυγκρότηση 

της Θεσσαλίας, τόνισε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης 

Αυγενάκης σε συνάντηση που είχε με γεωργούς και κτηνοτρόφους στο Δημαρχείο της 

Φαρκαδόνας Τρικάλων. 

Συνολικά έγιναν περί τις 40 συναντήσεις όπου οι αγρότες μετέφεραν στην πολιτική 

ηγεσία την αγωνία τους για την επόμενη ημέρα και τα σύνθετα προβλήματα που έχουν 

προκύψει μετά τις καταστροφές. 

 

Περισσότερα:   epiruspress.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://epiruspress.com/petros-kokkalis-h-thalassa-to-2050-tha-echei-perissotero-plastiko-ap-oti-psaria/
https://epiruspress.com/avgenakis-stochos-na-ksananiosoun-asfaleis-oi-agrotes-tis-thessalias/


Τι δείχνει έρευνα του 

Τμήματος Βιολογικών 

Εφαρμογών του Πανεπ. 

Ιωαννίνων 

 

 

«Αστερίσκοι» για τη 

χωροθέτηση αιολικών πάρκων στη χώρα μας! 

«Ναι στις ΑΠΕ, αλλά με το ελάχιστο δυνατό κόστος για το 

περιβάλλον», λέει στον «Π.Λ.» η καθηγήτρια Βασιλική Κατή 

•Να αρθεί η απαγόρευση για φωτοβολταϊκά στους οικισμούς β’ 

ζώνης Διατάγματος Ζαγορίου 
 

• Πολλή συζήτηση γίνεται τα τελευταία χρόνια στην Ήπειρο όσον αφορά στην 

εγκατάσταση υποδομών Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας και συγκεκριμένα για το 

αποτύπωμα που έχουν αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα στο φυσικό περιβάλλον. 
Οι προτάσεις χωροθέτησης σταθμών παραγωγής ΑΠΕ είναι πολλές, όπως και οι 

αντιδράσεις από πλευράς περιβαλλοντικών φορέων αλλά και τοπικών κοινωνιών, 

ιδιαίτερα για τις ανεμογεννήτριες, η εγκατάσταση των οποίων σε βουνά της περιοχής 

μας θεωρείται ότι έχει αρνητικές επιπτώσεις για την άγρια πανίδα και υποβαθμίζει το 

φυσικό τοπίο.  

 

Περισσότερα:   proinoslogos.gr 

 

 

Συνάντηση του Θανάση Καββαδά με τον Υπουργό 

Κλιματικής Κρίσης  και Πολιτικής Προστασίας 

Βασίλη Κικίλια 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Συνάντηση του Θανάση Καββαδά με τον Υπουργό Κλιματικής Κρίσης  και 

Πολιτικής Προστασίας Βασίλη Κικίλια 
Συνάντηση με τον Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, κ. Βασίλη 

Κικίλια, είχε ο Βουλευτής Ν. Λευκάδας, Θανάσης Καββαδάς, παρουσία και του 

Γενικού Γραμματέα Πολιτικής Προστασίας, κ. Βασίλη Παπαγεωργίου, σε συνέχεια της 

συνάντησης που είχε ο Βουλευτής τις προηγούμενες ημέρες με την Πυροσβεστική 

https://www.proinoslogos.gr/kyria-themata/8-deytero-thema/84267-%C2%AB%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%B5%CF%81%CE%AF%CF%83%CE%BA%CE%BF%CE%B9%C2%BB-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7-%CF%87%CF%89%CF%81%CE%BF%CE%B8%CE%AD%CF%84%CE%B7%CF%83%CE%B7-%CE%B1%CE%B9%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CE%BA%CF%8E%CE%BD-%CF%80%CE%AC%CF%81%CE%BA%CF%89%CE%BD-%CF%83%CF%84%CE%B7-%CF%87%CF%8E%CF%81%CE%B1-%CE%BC%CE%B1%CF%82


Υπηρεσία Λευκάδας. Πρόκειται για την πρώτη συνάντηση με τον Υπουργό έπειτα από 

την ανάληψη των νέων καθηκόντων του γι’ αυτό και ο Βουλευτής έκανε μία πλήρη 

ενημέρωση για ζητήματα που άπτονται των αρμοδιοτήτων του Υπουργείου. 

Περισσότερα:   lefkadapress.gr 

Σπάνε κάθε ρεκόρ οι εξαγωγές 

φρούτων και λαχανικών το 2023 

 

 

 

 

 

 

Το 2023 αναμένεται να είναι χρονιά-ρεκόρ για τις εξαγωγές φρούτων και λαχανικών 

σύμφωνα με εκτιμήσεις τους Συνδέσμου Ελληνικών Επιχειρήσεων Εξαγωγής, 

Διακίνησης Φρούτων Λαχανικών και Χυμών, INCOFRUIT-HELLAS, επικαλούμενος 

στοιχεία του 11μηνου της ΕΛΣΤΑΤ. 

Συγκεκριμένα, οι εξαγωγές φρούτων και λαχανικών προβλέπεται να αυξηθούν κατά 

21% σε αξία το 2023, και θα φτάσουν το 1,7 δισ. ευρώ, σε σχέση με το 1,399 δισ. ευρώ 

το 2022. 

Σε ό,τι αφορά τον όγκο των εξαγωγών, αναμένεται μεγεθυμένος κατά 8,5% το 2023, 

σε σχέση με προηγούμενο έτος, φτάνοντας τους 1,7 εκατ. τόνους έναντι των 1,595 

εκατ. τόνων το προηγούμενο έτος. 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Ζώα συντροφιάς: DNA, 

pedigree και υπομητρώο στο 

τραπέζι τέθηκαν στη 

συνάντηση ΣΕΕΣΕ με τη Μ. 

Δημοπούλου 

 

 

 

Συνάντηση εργασίας με την Ειδική Γραμματέα για τα Ζώα Συντροφιάς Μάρσα 

Δημοπούλου πραγματοποίησαν εκπρόσωποι της διοίκησης του Συλλόγου Ερασιτεχνών 

Εκτροφέων Σκύλων Ελλάδος (ΣΕΕΣΕ). Στη συνάντηση, που είχε ως αντικείμενο την 

εφαρμογή του ν. 4830.2021, συμμετείχαν ο πρόεδρός του Συλλόγου Θεοδόσης 

Παπανδρέου και ο γ.γ. Κωνσταντίνος Κωνσταντάκη, 

Ο ΣΕΕΣΕ κατέθεσε υπόμνημα 51 σελίδων με τα κύρια προβλήματα που, όπως 

υποστηρίζει, προκύπτουν από την εφαρμογή του νόμου και ανέλυσε στην κα 

Δημοπούλου τις άμεσα υλοποιήσιμες προτάσεις του για την αντιμετώπισή τους. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

https://lefkadapress.gr/kirioteres/synantisi-toy-thanasi-kavvada-me-ton-ypoyrgo-klimatikis-krisis-kai-politikis-prostasias-vasili-kikilia/
https://epirusgate.gr/spane-kathe-rekor-oi-exagoges-frouton-kai-lachanikon-to-2023-2/
https://epirusgate.gr/zoa-syntrofias-dna-pedigree-kai-ypomitroo-sto-trapezi-tethikan-sti-synantisi-seese-me-ti-m-dimopoulou/


Εκδόθηκε η 

προδημοσίευση 1ης 

Πρόσκλησης γεωργών 

νεαρής ηλικίας 

 

 

 

 

 

Η Διεύθυνση Αγροτικής 

Οικονομίας Περιφέρειας Ηπείρου, ενημερώνει όλους τους ενδιαφερόμενους ότι 

εκδόθηκε η αρ. 2404/12-12-2023 Προδημοσίευση της 1ης Πρόσκλησης για την 

υποβολή αιτήσεων στήριξης προς ένταξη στην παρέμβαση Π3-75.1 «Εγκατάσταση 

Γεωργών Νεαρής Ηλικίας» του Στρατηγικού Σχεδίου Κοινής Αγροτικής Πολιτικής 

(ΣΣ ΚΑΠ) της Ελλάδας 2023 – 2027. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

“Ασπίδα” προστασίας για τις 

προστατευόμενες περιοχές 

όλης της χώρα θα αναπτύξει ο 

ΟΦΥΠΕΚΑ 

 

 

 

 

Στη δημοσίευση και διενέργεια 

ηλεκτρονικού διαγωνισμού για την επιλογή του αναδόχου που θα υλοποιήσει το έργο 

προμήθεια πλωτών μέσων ανοικτής θαλάσσης και εσωτερικών  υδάτων για την 

επιστημονική  παρακολούθηση, εποπτεία και φύλαξη του δικτύου  Natura 2000, με 

προϋπολογισμό που υπερβαίνει τα  3.000.000 εκ. ευρώ προχωρά ο ΟΦΥΠΕΚΑ. 

Η προμήθεια των πλωτών μέσων εντάσσεται  στο μεγάλο έργο που   αφορά στη 

Δημιουργία εθνικού συστήματος για τη μόνιμη παρακολούθηση των ειδών και τύπων 

οικοτόπων για  την επιτήρηση των προστατευόμενων περιοχών σε όλη την Ελλάδα το 

οποίο εντάχθηκε στο Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/ekdothike-i-prodimosiefsi-1is-prosklisis-georgon-nearis-ilikias/
https://epirusgate.gr/aspida-prostasias-gia-tis-prostatevomenes-perioches-olis-tis-chora-tha-anaptyxei-o-ofypeka/


Επιστολή στον Πρωθυπουργό 

για ακύρωση του 

υδροηλεκτρικού στο Αυλάκι 

 

 

 

 

 

 

Με επιστολή της προς τον 

Πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη η Πρωτοβουλία Πολιτών και Φορέων για την 

Προστασία και Ανάδειξη της Κοιλάδας Αχελώου ζητά την ακύρωση της κατασκευής 

του Υδροηλεκτρικού έργου Αυλακίου στην Κοιλάδα του Αχελώου καθώς και την 

ένταξη των παραλιών της στις «1000 παρθένες παραλίες». 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Αντιδρούν οι κτηνίατροι 

στην υποχρεωτική 

στείρωση ζώων 

συντροφιάς- Επικίνδυνος κι 

αντιεπιστημονικός ο νόμος 

 

 

 
Σε πανελλαδική απεργία και κινητοποιήσεις ενάντια στον νόμο για τα ζώα συντροφιάς 

αποφάσισε να προχωρήσει ο Πανελλήνιος Κτηνιατρικός Σύλλογος. Η απόφαση 

ελήφθη ομόφωνα από τη Διοικούσα Επιτροπή του Συλλόγου, η οποία έκρινε ότι ο 

νόμος είναι αντιεπιστημονικός και επικίνδυνος για τη δημόσια υγεία. 

Με βάση την απόφαση, την Τετάρτη 17 Ιανουαρίου θα πραγματοποιηθεί πανελλαδική 

απεργία ενώ στις 4 Φεβρουαρίου θα πραγματοποιήσει νέα Γενική Συνέλευση των 

μελών του για να αποφασίσει τις περαιτέρω ενέργειες. 

Οι κτηνίατροι επισημαίνουν ότι ο νόμος κινείται συνολικά σε λάθος κατεύθυνση: 

 
Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/epistoli-ston-prothypoyrgo-gia-akyros/
https://www.epiruspost.gr/antidroyn-oi-ktiniatroi-stin-ypochreo/


Η  Γαλακτοκομική Σχολή 

διαθέτει δύο τόνους 

τυροκομικών για ευπαθείς 

ομάδες 

 

 

 

 

 
Το Ινστιτούτου Επαγγελματικής Κατάρτισης (ΙΕΚ) Ιωαννίνων – Γαλακτοκομική 

Σχολή του ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ πρόκειται να διαθέσει, με στόχο την κάλυψη αναγκών 

ευπαθών κοινωνικά 

ομάδων και ατόμων 1.997 κιλά τυροκομικών προϊόντων. 

Τα προϊόντα αυτά παρήχθησαν στο πλαίσιο της εκπαιδευτικής διαδικασίας. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Εφαρμογή Του Νέου Νόμου 

Για Τα Ζώα Συντροφιάς – 

Νέες Αδιέξοδες Πολιτικές | 

Γράφει Ο Χόβολος 

Θεόδωρος, Κτηνίατρος 

 
Από 21 Γενάρη και μετά  όλοι οι σκύλοι  και γάτες που έχουν κάποιον 

ιδιοκτήτη  πρέπει  να στειρωθούν ή αλλιώς οι ιδιοκτήτες τους υποχρεούνται να 

αποστείλουν δείγμα γενετικού υλικού (DNA)  στο Εργαστήριο Φύλαξης και Ανάλυσης 

Γεννητικού Υλικού Ζώων Συντροφιάς (ΕΦΑΓΥΖΣ). Αυτά, μεταξύ πολλών άλλων, 

προβλέπονται από το νόμο 4830 του 2021 που μπαίνει σε πλήρη εφαρμογή μετά την 

ίδρυση και λειτουργεία του εν λόγο εργαστηρίου. Πρόκειται για μια οργουελική, 

«ευγονική» σύλληψη που έχει προκαλέσει  κύματα αγανάκτησης.  Κάτοικοι των 

πόλεων που διαθέτουν σκύλο ή γάτα, ιδιοκτήτες που διατηρούν σκύλους φύλαξης, 

κυνηγοί που συντηρούν κυνηγόσκυλα, ακόμα και κτηνοτρόφοι του χωριού που 

διαθέτουν τσομπανόσκυλα, θα είναι υποχρεωμένοι να στειρώνουν το ζώο τους, αλλιώς 

τους περιμένουν συνεχόμενα προστύμματα της τάξης των 1.000 € έως να το πράξουν. 

 

Περισσότερα:   diavouleusi.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/i-galaktokomiki-scholi-diathetei-dyo-t/
https://diavouleusi.gr/2024/01/15/%ce%b5%cf%86%ce%b1%cf%81%ce%bc%ce%bf%ce%b3%ce%ae-%cf%84%ce%bf%cf%85-%ce%bd%ce%ad%ce%bf%cf%85-%ce%bd%cf%8c%ce%bc%ce%bf%cf%85-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b1-%ce%b6%cf%8e%ce%b1-%cf%83%cf%85%ce%bd%cf%84/


Στο Τραπέζι Η 

ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ 

Επιχειρηματικού Πάρκου 

 

 

 

 

 

 

Συνάντηση μεταξύ του Δημάρχου Αρταίων και της Διοίκησης του Επιμελητηρίου 

Άρτας 

Ενεργοποιείται η υπάρχουσα σύμβαση για τη θέση Κρεκούκια 

Λειτουργία από τον Δήμο γραφείου Αγροτικής Ανάπτυξης (ΚΕΠ Αγροτών) 

Δρομολογείται η δημιουργία Επιχειρηματικού Πάρκου 

Με στόχο την καταγραφή των προβλημάτων και των αναγκών του εμπορικού και 

επιχειρηματικού κόσμου, καθώς και οι στρατηγικοί άξονες που έχει θέσει το 

Διοικητικό Συμβούλιο και στους οποίους θα στηριχθεί η τοπική επιχειρηματικότητα 

πραγματοποιήθηκε συνάντηση μεταξύ του Δημάρχου Αρταίων και της Διοίκησης του 

Επιμελητηρίου Άρτας. 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr 

Ολέθρια Πτώση Τιμών Στο 

Αιγοπρόβειο Γάλα 

 

 

 

 

 

 

 

Ζητούμενο η επιβίωση των κτηνοτρόφων  
«Για άλλη μια φορά βρισκόμαστε αντιμέτωποι με μια πραγματικότητα που μας 

συνθλίβει. Η τεράστια μείωση των επιδοτήσεων, η ολέθρια πτώση τιμών στο 

αιγοπρόβειο γάλα μεταλλάσσει την επιβίωσή μας σε ανυπέρβλητη πρόκληση. Η 

αλλαγή επαγγέλματος γίνεται ρουτίνα για πολλούς από εμάς και μοιάζει μη 

αναστρέψιμη, ενώ η πλημμυρίδα νοθειών με αγελαδινό γάλα στο εθνικό μας προϊόν, 

καταδεικνύει την αποτυχία των ελεγκτικών μηχανισμών του κράτους» τονίζει σε 

ανακοίνωση ο Σύνδεσμος Ελληνικής Κτηνοτροφίας 

 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

https://ixotisartas.gr/%cf%83%cf%84%ce%bf-%cf%84%cf%81%ce%b1%cf%80%ce%ad%ce%b6%ce%b9-%ce%b7-%ce%b4%ce%b7%ce%bc%ce%b9%ce%bf%cf%85%cf%81%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%87%ce%b5%ce%b9%cf%81%ce%b7%ce%bc%ce%b1%cf%84/
https://ixotisartas.gr/%ce%bf%ce%bb%ce%ad%ce%b8%cf%81%ce%b9%ce%b1-%cf%80%cf%84%cf%8e%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b9%ce%bc%cf%8e%ce%bd-%cf%83%cf%84%ce%bf-%ce%b1%ce%b9%ce%b3%ce%bf%cf%80%cf%81%cf%8c%ce%b2%ce%b5%ce%b9%ce%bf-%ce%b3/


Πρόσκληση σε ενημερωτική εκδήλωση 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Το τελευταίο διάστημα βρισκόμαστε αντιμέτωποι με σοβαρότατες προσβολές 

παρασίτων, εντόμων και διαφόρων ζωικών εχθρών στον αστικό ιστό και σε 

κατοικημένους χώρους. 

Η περίπτωση των κοριών στην Γαλλία τελευταία, είναι το  πιο χαρακτηριστικό 

παράδειγμα. Αλλά και η έξαρση της προσβολής από κατσαρίδες και τρωκτικά στην 

πόλη της Λευκάδας, ταλαιπωρεί ολοένα και περισσότερο τους κατοίκους και κρούει 

τον κώδωνα του κινδύνου για τα επόμενα χρόνια. 

 

Περισσότερα:   mylefkada.gr 

 

 

Υπεύθυνος Αλιευτικός 

Τουρισμός: Οδηγός για αλιείς 

με πρακτικές κατευθύνσεις και 

συμβουλές βιωσιμότητας 

 

 

 

 

 

 

Διαθέσιμος είναι πλέον ο πρώτος οδηγός για τον υπεύθυνο αλιευτικό τουρισμό, μια 

από τις σύγχρονες πρακτικές βιώσιμης αλιείας, που συνδράμει στην προστασία και 

αποκατάσταση του θαλάσσιου οικοσυστήματος, εξασφαλίζει πρόσθετο εισόδημα 

στους αλιείς, συνεισφέρει στη διατήρηση του επαγγέλματός τους, ενώ δημιουργεί και 

νέες θέσεις εργασίας. Ο οδηγός, που δημιουργήθηκε από το Cyclades Preservation 

Fund (CPF), απευθύνεται κυρίως σε αλιείς και παρουσιάζει πρακτικές 

κατευθύνσεις και οδηγίες για το πώς ο αλιευτικός τουρισμός μπορεί να γίνεται με 

υπεύθυνο και βιώσιμο τρόπο, αποτυπώνοντας θετικές εμπειρίες και προκλήσεις. 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

 

https://www.mylefkada.gr/alles-eidiseis/ellada/prosklisi-se-enimerotiki-ekdilosi-2-218041/
https://drive.google.com/file/d/1gjfTGfGhqokXF3FFlAZ7QAe2xayBAr_M/view?usp=sharing
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/ypeythynos-alieytikos-tourismos-odigos-gia-alieis-me-praktikes-kateythynseis-kai-symvoules-viosimotitas/


Η εκμηχάνιση στη 

γεωργική παραγωγή: 

νέες τεχνολογίες και 

εφαρμογές – Ημερίδα 

από το Τμήμα 

Γεωπονίας στην Άρτα 

 

 

 

 

Το Τμήμα Γεωπονίας του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, με την ευγενική σύμπραξη των 

εταιρειών Όμιλος Σαρακάκη (Massey Ferguson), Alpellas και Pythagoras Spray, 

διοργανώνει Έκθεση γεωργικών μηχανημάτων και Επιστημονική Ημερίδα με θέμα «Η 

Εκμηχάνιση στη Γεωργική Παραγωγή: Νέες Τεχνολογίες και Εφαρμογές» την Τετάρτη 

24 Ιανουαρίου 2024 στους χώρους της Πανεπιστημιούπολης Άρτας στους 

Κωστακιούς. με τη συμμετοχή παραγωγών και φοιτητών, σύμφωνα με το παρακάτω 

πρόγραμμα: 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

Αποκαλυπτικό – Παρέμβαση 

του Εισαγγελέα στα Ιωάννινα 

για το σοβαρό πρόβλημα της 

αιθαλομίχλης – Κίνδυνος για 

τη δημόσια υγεία 

 

 

 
 

Την παρέμβαση της Εισαγγελίας Εφετών Ιωαννίνων προκάλεσε το σοβαρότατο για τη 

δημόσια υγεία των κατοίκων των Ιωαννίνων πρόβλημα της αιθαλομίχλης , σύμφωνα 

με πληροφορίες του epirusgate.gr. 

Με την μορφή του κατεπείγοντος η Εισαγγελία απευθύνεται στις αρμόδιες αρχές της 

Περιφέρειας Ηπείρου , στις Διευθύνσεις Υγείας και Περιβάλλοντος ζητώντας να 

ληφθούν συγκεκριμένα μέτρα για την προστασία της δημόσιας υγείας , καθώς το 

πρόβλημα είναι εξαιρετικά σοβαρό και η διάρκειά του από τον μήνα Δεκέμβριο μέχρι 

και σήμερα έχει λειτουργήσει ήδη πολύ επιβαρυντικά. 

 
Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/i-ekmichanisi-sti-georgiki-paragogi-nees-technologies-kai-efarmoges-imerida-apo-to-tmima-geoponias-stin-arta/
https://epirusgate.gr/
https://epirusgate.gr/apokalyptiko-paremvasi-tou-eisangelea-sta-ioannina-gia-to-sovaro-provlima-tis-aithalomichlis-kindynos-gia-ti-dimosia-ygeia/


 «Followgreen»: Μεγάλη η 

ανταπόκριση των πολιτών 

στην καινοτόμο πλατφόρμα 

ανακύκλωσης 

 

 

 

 
 

Ενθουσιωδώς ανταποκρίθηκαν οι πολίτες στην πρωτοβουλία για την προώθηση της 

ανακύκλωσης μέσω της Πλατφόρμας Ανακύκλωσης «Followgreen» του Δήμου 

Αρταίων (www.followgreen.gr/arta). 

Η συμμετοχή τους ενεργά στη διαδικασία της ανακύκλωσης υπερέβη κάθε προσδοκία. 

Η πλατφόρμα προσφέρει εύκολη πρόσβαση και απλότητα χρήσης, καθιστώντας την 

ευχάριστη εμπειρία. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

 

Αυξάνονται οι ασφαλιστικές 

εισφορές κατά 3,46% για 

επαγγελματίες και αγρότες 

το 2024 

 

 

 

 

 

Την απόφαση για τον καθορισμό των ασφαλιστικών εισφορών των ελευθέρων 

επαγγελματιών όπως προβλέπει ο νόμος 4670/2020, σύμφωνα με την οποία το ανώτατο 

όριο ασφαλιστέων αποδοχών για τον υπολογισμό της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς 

των μισθωτών και των εργοδοτών προσαυξάνεται κατά 3,46% για το τρέχον έτος και 

διαμορφώνεται στο ποσό των 7.373,88 ευρώ, υπέγραψε ο υφυπουργός Εργασίας και 

Κοινωνικής Ασφάλισης, Πάνου Τσακλόγλου. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.followgreen.gr/arta
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=30358
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=30364


Στόχος η δημιουργία τριών «Πράσινων 

Γωνιών» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
H δημιουργία τριών «Πράσινων Γωνιών» σε διάφορα σημεία της πόλης, οι οποίες θα 

αποτελέσουν ανοιχτά μέρη συνάντησης νέων ανθρώπων και θα ενισχύουν το 

περιβαλλοντικό στοιχείο στην πόλη, αποτελεί στόχο του έργου «Green Corners», που 

υλοποιεί το Κέντρο Νέων Ηπείρου, σε συνεργασία με το Euro FRC, στο πλαίσιο του 

Erasmus+. 

 

Περισσότερα:   agon.gr 

 

Προετοιμάζεται το «αγροτικό 112» 

 

 

 

 

Με το Γενικό Γραμματέα Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Γεώργιο Στρατάκο 

συναντήθηκε ο Διοικητής της Εθνικής Μετεωρολογικής Υπηρεσίας Ταξίαρχος κ. 

Μπαρσάκης, ο Διευθυντής της Διεύθυνσης Τηλεπικοινωνιών – Πληροφορικής 

Σμήναρχος κ. Πατσιούρας από τη Διεύθυνση Κλιματολογίας – Εφαρμογών η κα 

Παπακρίβου και η κα Μαμάρα και ο Διευθυντής της Διεύθυνσης Προγνώσεων – 

Έρευνας κ. Σκριμιζέας . 

Παρών στην συνάντηση ήταν και ο μέχρι πρότινος Υπηρεσιακός Γραμματέας του 

ΥΠΑΑΤ και πρώην στέλεχος της ΕΜΥ Εμμανουήλ Αναδρανιστάκης. 

Κύριο αντικείμενο της συνεργασίας ήταν η δημιουργία του «Αγροτικού 112», που είχε 

ανακοινώσει ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης, 

κατά τη συζήτηση του Προϋπολογισμού 2024, στη Βουλή. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.agon.gr/kathimerina/104649/stochos-i-dimioyrgia-trion-prasinon-gonion/
https://epirusgate.gr/proetoimazetai-to-agrotiko-112/


Στην Έκθεση Πράσινης 

Εβδομάδας Και Στην 

Παγκόσμια 

Συνδιάσκεψη Υπουργών 

Γεωργίας Και Τροφίμων 

Στο Βερολίνο, Ο 

Λευτέρης Αυγενάκης 

 
Το Βερολίνο θα επισκεφθεί ο 

Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  Λευτέρης Αυγενάκης, μετά από 

πρόσκληση που του απηύθυνε ο Γερμανός ομόλογός Cem Özdemir, προκειμένου να 

παραστεί στην Έκθεση της Πράσινης Εβδομάδας και στην Παγκόσμια Συνδιάσκεψη 

Υπουργών Γεωργίας και Τροφίμων. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Έλεγχοι Στην Αγορά 

Γάλακτος Από Μικτά 

Κλιμάκια ΕΦΕΤ, ΕΛΓΟ, 

ΥΠΑΑΤ 

 

 

 

 
Έλεγχοι στην αγορά γάλακτος από μικτά κλιμάκια ΕΦΕΤ, ΕΛΓΟ, ΥΠΑΑΤ  

Εντολή Αυγενάκη για μηδενική ανοχή- Όσοι δεν σέβονται τον νόμο, θα έχουν 

συνέπειες 

Την παρέμβαση των αρμοδίων δικαστικών αρχών και της Ελληνικής Αστυνομίας, 

προκειμένου να διευκολύνουν το έργο των ελέγχων στην διακίνηση γάλακτος από το 

εξωτερικό, ζήτησε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης 

Αυγενάκης. 

 
Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_161.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_649.html


 [Ελλάδα]Γρεβενά: Άγνωστοι 

Πυροβόλησαν, Σκότωσαν Και 

Τεμάχισαν Πέντε Άλογα Στη 

Σαμαρίνα 

 

 

 

 

 
Αποτροπιασμό προκαλεί ο θάνατος πέντε (5) αλόγων στην περιοχη της Σαμαρίνας 

Γρεβενών. 

Σύμφωνα με πληροφορίες της ΕΡΤ  και όπως μεταδίδει το ertnews.gr,άγνωστοι 

πυροβόλησαν και σκότωσαν πέντε άλογα στην περιοχή Χελιμόδι της Σαμαρίνας 

Γρεβενών. Τα άλογα βρέθηκαν νεκρά το απόγευμα από τον ιδιοκτήτη τους, ο οποίος 

κι ειδοποίησε την αστυνομία, ενώ αυτήν την ώρα δίνει κατάθεση στο Αστυνομικό 

Τμήμα Πολυνερίου. 

Τα άλογα έφεραν τραύματα απ’ όπλο, ενώ ήταν τεμαχισμένα σε πολλά κομμάτια. 

πηγή ertnews.gr 

 

Πηγή:   epirus-tv-news.gr 

Σε διαβούλευση η ΜΠΕ για 

υδροηλεκτρικό στην Κυψέλη 

Άρτας 

 

 

 

 

 
Σε δημόσια διαβούλευση έχει τεθεί από την Περιφέρεια Ηπείρου αλλά και τον Δήμο 

Κεντρικών Τζουμέρκων η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για ένα ακόμη 

υδροηλεκτρικό έργο που σχεδιάζεται. 

Πρόκειται για υδροηλεκτρικό εγκατεστημένης ισχύος 1,18 MW στο ρέμα Κυψέλης και 

πλησίον του οικισμού. 

Φορείς και κάτοικοι μπορούν να υποβάλλουν τις προτάσεις τους μέχρι τις αρχές 

Φεβρουαρίου. 

Πριν από αρκετούς μήνες είχαν γίνει οι πρώτες συζητήσεις για το έργο αυτό κάτι που 

αναμένεται να επαναληφθεί καθώς τώρα περνά στο στάδιο της αδειοδότησης. 

Επίσης εξαιρετικό ενδιαφέρον θα έχει η γνωμοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου 

Κεντρικών Τζουμέρκων, παρότι δεν θα είναι δεσμευτική. 

 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/perifereia/grevena-agnostoi-pyrovolisan-skotosan-kai-temaxisan-pente-aloga-sti-samarina/
https://www.ertnews.gr/perifereia/grevena-agnostoi-pyrovolisan-skotosan-kai-temaxisan-pente-aloga-sti-samarina/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_733.html
https://www.epiruspost.gr/se-diavoyleysi-i-mpe-gia-ydroilektrik/


2,1 εκ. για τα αρδευτικά του 

ΤΟΕΒ Αράχθου 

 

 

 

 

 
Στην προκήρυξη του διαγωνισμού για την αναβάθμιση του αρδευτικού δικτύου ΤΟΕΒ 

Ζώνης Αράχθου και  την ανακατασκευή των τριών διωρύγων προχώρησε η Περιφέρεια 

Ηπείρου. 

Το έργο έχει συνολικό προϋπολογισμό 2,1 εκατομμυρίων ευρώ ενώ η συνολική 

προθεσμία εκτέλεσης ανέρχεται σε ένα χρόνο. 

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να υποβάλουν τις προσφορές τους μέχρι τις 12/2/2024 και 

η αποσφράγιση των προσφορών θα γίνει στις 16/2/204. 

Με το συγκεκριμένο έργο αναμένεται να εκσυγχρονιστεί πλήρως το αρδευτικό δίκτυο 

και να ανακατασκευαστούν οι τρεις διώρυγες. 

Παράλληλα θα γίνουν εργασίες καθαρισμού, εργασίες εκσκαφής και εξυγίανσης του 

εδάφους και σκυροδέτηση. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Στο Συμβούλιο της 

Επικρατείας για το τέλος ταφής 

απορριμμάτων 

 

 

 

 
 

Μέχρι τις 12 Φεβρουαρίου θα κατατεθεί η προσφυγή στο Συμβούλιο της Επικρατείας 

για τη μη νόμιμη και αντισυνταγματική επιβολή του τέλος ταφής απορριμμάτων στους 

Δήμους. 

Η απόφαση αυτή ανακοινώθηκε από τον Πρόεδρο της ΚΕΔΕ στο Διοικητικό 

Συμβούλιο που συνεδρίασε την Τετάρτη 

 
Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/21-ek-gia-ta-ardeytika-toy-toev-arachthoy/
https://www.epiruspost.gr/sto-symvoylio-tis-epikrateias-gia-to-t/


Έκτακτη Συνέλευση Του 

Συλλόγου Κτηνοτρόφων 

Θεσπρωτίας 

 

 

 

Ο Σύλλογος Κτηνοτρόφων Θεσπρωτίας καλεί όλα του τα μέλη , αγρότες ,αγροτικούς 

συλλόγους και όλους τους φορείς καθώς και όλα τα Δ.Σ. των ΤΟΕΒ της Θεσπρωτίας 

σε έκτακτη συνέλευση την Κυριακή 21 Ιανουαρίου 2024 και ώρα 19:30 στην αίθουσα 

εκδηλώσεων Πρασιάς στο Μαυρούδι με θέματα συζήτησης τα εξής: 

1. Αυξημένο κόστος παραγωγής ( ζωοτροφές, ενέργεια, αγροτικά εφόδια) 

2. Την πρωτοφανή μείωση των ενισχύσεων της τάξης του 50% έως 70% που οδηγεί 

στον αφανισμό τον πρωτογενή τομέα. 

3. Λήψη αποφάσεων για κινητοποιήσεις. 

Η συμμετοχή όλων κρίνεται απαραίτητη δεν μπορούμε να μένουμε θεατές απέναντι 

στις εξελίξεις που μας οδηγούν στην εξαθλίωση και τον αφανισμό η ευθύνη πλέον είναι 

δική μας. 

Πηγή:   diavouleusi.gr 

Συνάντηση των Φίλων του 

Παραποτάμιου Πάρκου Άρτας 

με το Σωματείο Εργαζομένων 

του Δήμου Αρταίων 

 

 

 

 

Μετά την επιτυχημένη πρωτοβουλία δράσης καθαρισμού του Πάρκου, από τους φίλους 

του Πάρκου, που έγινε το Σάββατο 13 του Γενάρη με τίτλο: «Κάνουμε ΒΟΛΤΑ... 

ΚΑΘΑΡΙΖΟΥΜΕ το Πάρκο» πραγματοποιήθηκε χθες συνάντηση των Φίλων του 

Πάρκου με το Σωματείο Εργαζομένων του Δήμου Αρταίων. 

Κύριο θέμα της συζήτησης ήταν η καθαριότητα και φροντίδα, σε μόνιμη βάση και 

πολλά άλλα προβλήματα και προτάσεις, σχετικά πάντα με το Πάρκο. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://diavouleusi.gr/2024/01/18/%ce%ad%ce%ba%cf%84%ce%b1%ce%ba%cf%84%ce%b7-%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%ad%ce%bb%ce%b5%cf%85%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%bf%cf%85-%cf%83%cf%85%ce%bb%ce%bb%cf%8c%ce%b3%ce%bf%cf%85-%ce%ba%cf%84%ce%b7%ce%bd%ce%bf/
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=30380


Οι θέσεις του Συλλόγου 

Γεωπόνων Πρέβεζας για τα 

«αγροτικά» φωτοβολταϊκά 

(άρθρο 33 του πολυνομοσχεδίου 

του ΥΠΑΑΤ) 

 
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

 Ο Σύλλογος Γεωπόνων Πρέβεζας παίρνει θέση αναφορικά με το άρθρο 33, ως προς 

την εγκατάσταση Φ/Β σε γη υψηλής παραγωγικότητας εκφράζοντας έντονες 

ενστάσεις. 

 

Περισσότερα:   topikifoni.gr 

 

WWF Ελλάς: Μια 

ολοκληρωμένη μελέτη 

αποκατάστασης για ένα 

ζωντανό δάσος στον Έβρο 

 

 

 

 

 
 

Την εκπόνηση μιας καινοτόμου μελέτης αποκατάστασης για όλα τα δασικά 

οικοσυστήματα του Έβρου που επλήγησαν από την πυρκαγιά του περασμένου 

καλοκαιριού ανέλαβε, με ίδιους πόρους, το WWF Ελλάς. Η μελέτη, που εκπονείται 

με τη σύμφωνη γνώμη και τη συνεργασία της Γενικής Διεύθυνσης Δασών και Δασικού 

Περιβάλλοντος του υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας (ΥΠΕΝ), έχει ως στόχο 

τη συνολική θεώρηση των επιπτώσεων της πυρκαγιάς που έκαιγε για 16 συνεχόμενες 

ημέρες στην περιοχή και που επηρέασε περισσότερα από 935.000 στρέμματα, καθώς 

και την υποβολή συγκεκριμένων μέτρων και δράσεων αποκατάστασης. 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.topikifoni.gr/article.php?title=oi-8eseis-toy-syllogoy-gewponwn-prebezas-gia-ta-agrotika-fwtoboltaika-ar8ro-33-toy-polynomosxedioy-toy-ypaat-21809
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=oi-8eseis-toy-syllogoy-gewponwn-prebezas-gia-ta-agrotika-fwtoboltaika-ar8ro-33-toy-polynomosxedioy-toy-ypaat-21809
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=oi-8eseis-toy-syllogoy-gewponwn-prebezas-gia-ta-agrotika-fwtoboltaika-ar8ro-33-toy-polynomosxedioy-toy-ypaat-21809
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=oi-8eseis-toy-syllogoy-gewponwn-prebezas-gia-ta-agrotika-fwtoboltaika-ar8ro-33-toy-polynomosxedioy-toy-ypaat-21809
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=oi-8eseis-toy-syllogoy-gewponwn-prebezas-gia-ta-agrotika-fwtoboltaika-ar8ro-33-toy-polynomosxedioy-toy-ypaat-21809
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=oi-8eseis-toy-syllogoy-gewponwn-prebezas-gia-ta-agrotika-fwtoboltaika-ar8ro-33-toy-polynomosxedioy-toy-ypaat-21809
https://www.ertnews.gr/tag/pyrkagia-evros/
https://www.ertnews.gr/tag/pyrkagia-evros/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/ellada/wwf-ellas-mia-olokliromeni-meleti-apokatastasis-gia-ena-zontano-dasos-ston-evro/


Ανακάλυψη: Έκρηξη 

υποβρύχιου ηφαιστείου της 

Σαντορίνης πριν από 520.000 

χρόνια – Μία από τις 

βιαιότερες που έχουν 

καταγραφεί ποτέ 

 

 

 

 

Την έκρηξη υποβρύχιου ηφαιστείου της Σαντορίνης που σημειώθηκε πριν από 

520.000 χρόνια (όχι του γνωστού το 1500 με 1600 Π.Χ.) ανακάλυψε πολυεθνική 

ομάδα στην οποία συμμετείχαν και τρεις Ελληνίδες καθηγήτριες Πανεπιστημίου. Ηταν 

μία από τις βιαιότερες που έχουν ποτέ καταγραφεί, 6 φορές ισχυρότερη από αυτήν 

που σχεδόν ισοπέδωσε τον Μινωικό Πολιτισμό. Σχετικές διαπιστώσεις κάνουν 

ερευνητές-καθηγητές του εργαστηρίου Μάγμα και Ηφαίστεια του Clermont-Ferrand, 

της Γαλλίας, όπως άλλωστε και η ηφαιστειολόγος-αναπληρώτρια καθηγήτρια του 

ΕΚΠΑ Εύη Νομικού που συμμετείχε στην ερευνητική ομάδα και μίλησε χτες στην 

ΕΡΤ. 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

Με Ένα Κλικ Στην Εφαρμογή 

“Smartiscity” Του Δήμου Ζίτσας 

Οι Πολίτες Ενημερώνονται Για 

Την Ατμοσφαιρική Ρύπανση! 

 

 

 

 

 

Το πρόβλημα της αιθαλομίχλης που παρατηρείται το τελευταίο διάστημα στο 

λεκανοπέδιο Ιωαννίνων απέδειξε τη σπουδαιότητα της απόφασης της Δημοτικής 

Αρχής Ζίτσας να  τοποθετηθούν αισθητήρες οι οποίοι συλλέγουν δεδομένα αέριας 

ρύπανσης και τα αποτυπώνουν σε πραγματικό χρόνο (on line)  στην εφαρμογή 

smartiscity  στην  ιστοσελίδα του Δήμου. Έτσι, δίνεται η δυνατότητα κυρίως στις 

ευπαθείς ομάδες πολιτών αντλώντας συγκεκριμένα στοιχεία και δεδομένα να 

βελτιώσουν την ποιότητα  ζωής τους.  

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agnosti-ypothalassia-ifaisteiaki-ekriksi-eferan-sto-fos-ereynes-sti-santorini/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agnosti-ypothalassia-ifaisteiaki-ekriksi-eferan-sto-fos-ereynes-sti-santorini/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agnosti-ypothalassia-ifaisteiaki-ekriksi-eferan-sto-fos-ereynes-sti-santorini/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agnosti-ypothalassia-ifaisteiaki-ekriksi-eferan-sto-fos-ereynes-sti-santorini/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/meleti-i-ekriksi-tou-ifaisteiou-tis-santorinis-einai-mia-apo-tis-viaioteres-pou-exoun-katagrafei-pote/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/smartiscity.html


Και Η Ένωση Αγροτών 

Ιωαννίνων Στην Ευρεία Σύσκεψη 

Στη Γέφυρα Καλογηρου|Νέα 

Σύκεψη Την Τρίτη 23 Γενάρη 

 

 
 

Την  Τρίτη  16 Ιανουαρίου, πραγματοποιήθηκε στην Γέφυρα Καλογήρου ευρεία 

σύσκεψη στην οποία συμμετείχαν εκπρόσωποι του Γ.Α.Σ.Ιωαννίνων “ΕΝΩΣΗ 

αγροτών”, της Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων, του Αγροτοκτηνοτροφικού 

Συλλόγου  Φαναρίου - Καναλακίου, της Ομάδας Παραγωγών Aγελαδοτρόφων 

«Γιαννιώτ΄κο», της Ομ.Παραγωγών Προβατοτρόφων-Αιγοτρόφων του Γ.Α.Σ.Ι, του 

ΓΕΩΤ.Ε.Ε Παράρτημα Ηπείρου - Νήσων και των Κτηνοτροφικών Συλλόγων 

Θεσπρωτίας. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Νεκρός κορμοράνος στα νερά 

της Παμβώτιδας 

 

 

 

 

 

 

Νεκρός κορμοράνος στα νερά της λίμνης των Ιωαννίνων. Το πτηνό καταγράφηκε από 

αναγνώστες μας κοντά στην Κυρά Φροσύνη. 

Η εικόνα του να επιπλέει στη λίμνη σίγουρα δεν είναι ευχάριστη. Αφενός θα πρέπει να 

απομακρυνθεί, αφετέρου να διερευνηθούν τα αίτια που προκάλεσαν το θάνατό του κι 

αυτό για να αποκλειστεί το ενδεχόμενο να οφείλεται σε γρίπη των πτηνών. 

Ο κορμοράνος αποτελεί χαρακτηριστικό πουλί της Παμβώτιδας και ο αριθμός τους 

είναι εξαιρετικά μεγάλος. 

Είναι άριστος κολυμβητής και εξαιρετικός ψαράς, με χαρακτηριστικό γρήγορο 

πέταγμα με τεντωμένο το λαιμό. Μεγάλος αριθμός κορμοράνων ξεχειμωνιάζει στη 

λίμνη Παμβώτιδα, ενώ κάποια άτομα μένουν στη λίμνη όλο το χρόνο. 

Συχνά τον βλέπουμε να κάθεται σε στύλους και κλαδιά μέσα στη λίμνη, με ανοιχτές 

τις φτερούγες του για να τις στεγνώσει. 

 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/23.html
https://www.epiruspost.gr/nekros-kormoranos-sta-nera-tis-pamvot/


Στιγμές μεγάλης έντασης μέσα 

και έξω από την Περιφέρεια.. 

ΦΩΤΟ-ΒΙΝΤΕΟ 

 

 

 

 

 

 

Πρωτοφανείς σκηνές εκτυλίχθηκαν εντός και εκτός Περιφέρειας Ηπείρου. Η αίθουσα 

του Περιφερειακού Συμβουλίου μετατράπηκε σε πεδίο σφοδρών αντιπαραθέσεων 

μεταξύ αντιπροσωπειών αγροτών, κτηνοτρόφων, αμπελουργών και φοιτητών και του 

Προεδρείου κυρίως του σώματος. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Ξεκινούν οι αιτήσεις για το 

νέο πρόγραμμα ανέργων 25 

έως 45 ετών 

 

 

 

 

 

 

Τη Δευτέρα, 22 Ιανουαρίου 2024 και ώρα 10:00 ξεκινά η υποβολή ηλεκτρονικών 

αιτήσεων για το νέο καινοτόμο «πρόγραμμα επιχορήγησης επιχειρήσεων για την 

απασχόληση ανέργων, ηλικίας 25 έως 45 ετών» που στοχεύει στην κατάρτιση 10.000 

ανέργων και στη δημιουργία 7.500 νέων θέσεων εργασίας πλήρους απασχόλησης. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/stigmes-megalis-entasis-mesa-kai-exo-a/
https://www.epiruspost.gr/xekinoyn-oi-aitiseis-gia-to-neo-progra/


Αυγενάκης: Οι Έξι 

Τροποποιήσεις Του ΣΣ ΚΑΠ 

Με Στόχο Την Πράσινη 

Ανάπτυξη  

 

 

 

 

Τις τροποποιήσεις που προτείνει η Ελλάδα στο νέο Στρατηγικό Σχέδιο της ΚΑΠ και 

για τις οποίες αναμένεται η έγκριση της ΕΕ εντός του Ιανουαρίου, παρέθεσε στη Βουλή 

ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης, απαντώντας 

σε Επίκαιρη Ερώτηση του βουλευτή Λάρισας του ΣΥΡΙΖΑ, Βασίλη Κόκκαλη. 

Ο ΥπΑΑΤ τόνισε ότι το Στρατηγικό Σχέδιο είναι μια δυναμική διαδικασία, και 

αναγνωρίζοντας ότι «η νέα ΚΑΠ πρέπει να εξελιχθεί, πρέπει να αναβαθμιστεί και 

κυρίως να λειτουργήσει προς όφελος των αγροτών με μεγαλύτερη ευελιξία». 

 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr 

 

Αυγενάκης: Ο νέος 

κανονισμός του ΕΛΓΑ 

θεμέλιο για τις ανάγκες των 

αγροτών 

 

 

 

 

 

 

Τα ζητήματα που αντιμετωπίζουν οι παραγωγοί δενδροκαλλιεργειών και οι εκτροφείς 

γουνοφόρων ζώων, βρέθηκαν στο επίκεντρο διαδοχικών συσκέψεων που είχε ο 

Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης, παρουσία του 

Υφυπουργού Διονύση Σταμενίτη και του Γ.Γ. Γιώργου Στρατάκου. 

Ο Υπουργός αναφέρθηκε στον νέο κανονισμό του ΕΛΓΑ, που προχωρά με γοργούς 

ρυθμούς, και ο οποίος θα περιλαμβάνει νέες κατηγορίες παραγωγών ενώ θα καλύπτει 

παράλληλα και νέους κινδύνους. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://ixotisartas.gr/%ce%b1%cf%85%ce%b3%ce%b5%ce%bd%ce%ac%ce%ba%ce%b7%cf%82-%ce%bf%ce%b9-%ce%ad%ce%be%ce%b9-%cf%84%cf%81%ce%bf%cf%80%ce%bf%cf%80%ce%bf%ce%b9%ce%ae%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%82-%cf%84%ce%bf%cf%85-%cf%83%cf%83/
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=30386


Εργοστάσιο (απορριμμάτων) ήταν 

και… πάει 

 

 

 

 

 

 

 

Η Ανεξάρτητη Αρχή φέρεται να έκανε δεκτές τις τρεις προσφυγές κατά της 

δημοπράτησης από τις εταιρείες που συμμετείχαν στο διαγωνισμό με συνέπεια, το 

εργάστάσιο ολοκληρωμένης διαχείρισης να… ακυρώνεται. 

 Εργοστάσιο (απορριμμάτων) ήταν και πάει… Καθώς, για ακόμη μια φορά, η 

δημιουργία του εργοστασιου απορριμμάτων ολοκληρωμένης διαχείρισης μπλόκαρε. 

Αιτία, σύμφωνα με πληροφορίες, ότι η Ανεξάρτηση Αρχή έκανε δεκτές τις ενστάσεις 

των τριών εταιρειών που συμμετείχαν στο διαγωνισμό με συνέπεια για ακόμη μια φορά 

το εργοστάσιο να απομακρύνεται από την Κέρκυρα. 

Έτσι πλέον, η νέα περιφερειακή αρχή καλείται να δρομολογήσει από την αρχή ένα νέο 

σχεδιασμό για να λυθεί το μεγάλο πρόβλημα των απορριμμάτων στην Κέρκυρα. 

  
Πηγή:   corfupress.com 

 

Στα 872 δισ. ευρώ το κόστος 

για τις οικονομίες της ΕΕ και 

της Ελλάδας ως το 2100 σε 

περίπτωση ανόδου της 

στάθμης της θάλασσας 

 

 

 

 

Μια ενδεχόμενη άνοδος της στάθμης της θάλασσας λόγω κλιματικής αλλαγής θα 

μπορούσε να κοστίσει στις οικονομίες της Ευρωπαϊκής Ένωσης και του Ηνωμένου 

Βασιλείου έως και 872 δισεκατομμύρια ευρώ ως το 2100, σύμφωνα με μελέτη που 

δημοσιεύεται στο περιοδικό «Scientific Reports» του ομίλου Nature. Ανάμεσα στις 

περιοχές που αναμένεται να επηρεαστούν πολύ συγκαταλέγεται και η Ελλάδα. 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%cf%80%cf%81%cf%89%cf%84%ce%bf%cf%83%ce%b5%ce%bb%ce%b9%ce%b4%ce%bf/%ce%b5%cf%81%ce%b3%ce%bf%cf%83%cf%84%ce%ac%cf%83%ce%b9%ce%bf-%ce%b1%cf%80%ce%bf%cf%81%cf%81%ce%b9%ce%bc%ce%bc%ce%ac%cf%84%cf%89%ce%bd-%ce%ae%cf%84%ce%b1%ce%bd-%ce%ba%ce%b1%ce%b9-%cf%80%ce%ac/
https://www.ertnews.gr/tag/thalassa/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/sta-872-dis-eyro-to-kostos-gia-tis-oikonomies-tis-ee-kai-tis-elladas-os-to-2100-se-periptosi-anodou-tis-stathmis-tis-thalassas/


Υποχρεωτική από 1η Μαρτίου η 

διασύνδεση των POS σε όλες τις 

λαϊκές αγορές 

 

 

 

 

 

 

Από την 1η Μαρτίου του νέου έτους, θα είναι πλέον υποχρεωτική η διασύνδεση των 

ταμειακών μηχανών με τα POS και μεταξύ τους αλλά και με το my data της ΑΑΔΕ, 

όπως έκανε γνωστό ο πρόεδρος της συνομοσπονδίας παραγωγών επαγγελματιών 

βιομηχανικών ειδών λαϊκών αγορών Ελλάδος. Άγγελος Δερετζής, μετά τη συνάντηση 

που είχαν εκπρόσωποι του κλάδου με τον υφυπουργό Οικονομικών Χάρη Θεοχάρη και 

κυβερνητικούς παράγοντες του υπουργείου. 

 Ο κ. Δερετζής διευκρίνισε πως μέσα στο Φεβρουάριο σύμφωνα με τον κ. Θεοχάρη θα 

ανοίξει και 4ος κύκλος VOUTCHER, οπότε και οι πωλητές θα μπορέσουν να 

προμηθευτούν δύο κουπόνια αξίας 450 ευρώ. 

Στη συνάντηση τέθηκε και το νέο φορολογικό, καθώς οι επαγγελματίες εξέφρασαν τις 

ενστάσεις τους για τον τρόπο υπολογισμού του φορολογητέου εισοδήματος. 

 

Πηγή:   epirusgate.gr 

 

https://epirusgate.gr/apo-tin-1i-martiou-pos-kai-tameiakes-se-oles-tis-laikes-agores/

